

荣誉主席：凌永顺教授，中国工程院院士



中国工程院凌永顺院士，1937年4月出生，国防科技大学电子对抗学院教授，博士生导师。先后获国家发明二等奖1项、国家科技进步二等奖4项、国家教学成果二等奖1项、军队科技进步一等奖5项、军队教学成果一等奖2项，发表论文160余篇，出版专著1部。他是国防科学技术几个重要新领域的开创者，是总参谋部“当样板、做表率”先进个人，曾荣立一等功，是建国45周年全军英模代表大会代表和总参英模代表大会代表。他曾获中国人民解放军首届专业技术重大贡献奖，先后三次被评为全军优秀教师，2001年被评为全军优秀党员，他带领的科研团队在2006年获全军首届创新群体奖。

Honorary Chairman:

Prof. Yongshun ling, Chinese Academy of Engineering (Academician)

Prof. Yongshun Ling, the academician of the Chinese Academy of Engineering, was born in April 1937. He is a professor and PhD tutor at the School of Electronic Countermeasure of National University of Defense Technology. He has won 1 second prize of national invention, 4 second prizes for national scientific and technological progress, 1 second prize for national teaching achievements, 5 first prizes for military scientific and technological progress, 2 first prizes for military teaching achievements, and has published more than 160 papers and a monograph. He is the pioneer of several important new fields of national defense science and technology. He is an advanced individual of the General Staff Department as a “model and representative” . He also has won the Merit Citation Class I and is the representative of the Military Hero Model Congress of the 45th anniversary of the founding of PRC and the General Staff Hero Model Congress. He was awarded the first major professional and technical contribution award of the PLA, and has been rated as an excellent teacher of the whole army 3 times. In 2001, he was awarded the outstanding party member of the whole army. The research team he led won the first innovation group award of the whole army in 2006.